

This event would like to engage volunteers to assist the collection, recycling and donation of unsold fruits and vegetables from To Kwa Wan Wet Market and nearby grocers. If you are interested to participate, please follow below steps to register.

本活動希望招募義工到土瓜灣街市及附近商舖，協助收集回收一些未售出的剩菜蔬果，最後捐贈予區內有需要的人士和其他自願機構。如果你也有興趣一同參與，請跟據以下步驟進行報名。

## STEP 1 第一步

Visit <https://socialcareer.org/#/job/detail/910000183> (Please visit using Chrome or Edge browser) 開啟 <https://socialcareer.org/#/job/detail/910000183> (瀏覽此網頁時請以 Chrome 或 Edge 瀏覽器)

## STEP 2 第二步

Then please sign up to Social Career before continuing application 之後請先登記加入 Social Career 社職，便可以開始進行報名

## STEP 3 第三步

Now an application form will open as a new browser tab for you. Before continuing, you will receive an activation email. Please click on activation link (and you can ignore the new webpage opened from the link), and then come back to this new tab shown below and continue with your registration.

現在，一個報名表格將會以新分頁形式打開。在你繼續之前，你應收到一封帳啟動電郵。請點擊電郵上的啟動鏈結(點擊鏈結所開啟的新網頁可以不用理會)，之後你便可以轉到下圖顯示的新分頁繼續報名。

This new webpage opened (as shown below) after clicking the activation link can be ignored. 點擊啟動鏈結後所開啟的新網頁(如下圖所示)可以不用理會。

## STEP 4 第四步

On the application form, please select date(s) you can join, and fill in other required information. You must use a work email and accept the terms and conditions in order to submit the form.

於報名表上，請選擇你能夠參與的日子，並填寫其他所需資料。你必需使用工作電郵地址作報名，及需要接受表上之條款及細則以便提交報名。

## STEP 5 第五步

After getting the application confirmation dialog, the whole process is done. You will also receive acknowledgement emails for the days you applied.

當見到報名確認對話框後，整個報名已經完成。你也會收到電郵確認你的登記。